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29 Mayıs 2025 tarihinde gerçekleştirilen 2024 yılı Olağan Genel Kurul Toplantısı’nda toplantıda hazır 

bulunan pay sahiplerimizden Sayın Hasan Kahraman’ın 1 adet sorusu ile toplantıya E-GKS üzerinden 

katılım sağlayan pay sahiplerimizden Sayın Murat Akbulut’un 1 adet sorusu ve yine toplantıya E-GKS 

üzerinden katılım sağlayan pay sahiplerimizden Sayın Ali Bahadır Duran’ın 1 adet sorusuna ilişkin 

cevaplarımız aşağıda yer almaktadır. 

1. Toplam kaynak / toplam yükümlülükler azaltılacağı yerde, toplam kaynağın %51’i toplama 

yükümlülüklere gidiyor. Şirket olarak bunları artırmanız gerekmiyor mu? 

30.04.2025 tarihinde kamuya duyurulan 01.01.2025 – 31.03.2025 dönemi finansal raporda; 

 31.03.2025 31.12.2024 

Kısa Vadeli Yabancı Kaynaklar (a) 588.241.344 524.828.651 

Uzun Vadeli Yabancı Kaynaklar (b) 238.598.918 236.893.222 

Toplam Kaynaklar (c) 1.609.320.794 1.595.113.159 

Toplam Yabancı Kaynaklar / Toplam Kaynaklar (a) + (b) / (c) 51,38% 47,75% 

 

Karşılaştırma yapılan dönem Olağan Genel Kurul’un gündeminde olmamakla birlikte, ilgili oran, 2025 ilk 

çeyreğinde 2024 yıl sonuna göre Şirketin iş modeli, dönemsellik ve konjonktüre bağlı olarak bir miktar artış 

göstermiştir. Daha sağlıklı bir değerlendirme 01.01.2025 – 31.12.2025 dönemi raporu yayımlandıktan sonra 

yapılabilecektir. 

2. Halka arz sırasında yatırımcıya sunulan fiyat tespit raporundaki seçilmiş bilanço rakam bilgilerde 

bulanan kârlılıkları bir daha şirket ne zaman ulaşır bir tahmininiz var mı? 

Şirketimizin uzun vadeli sürdürülebilir bir yapıyla faaliyetlerine devam etmesi ve bu sayede kârlılığını 

artırarak pazarda rekabetçi yerini koruması amacıyla tüm paydaşlarımız için değer yaratmaya çalışıyoruz. 

Halka arz dönemindeki makro varsayımlar ve piyasa şartlarıyla içinde bulunduğumuz dönemin dinamikleri; 

özellikle kur, enflasyon ve faiz rakamları çok farklı olduğundan bu konuda bir tahminde bulunmak gerçekçi 

olmayabilir. 

3. Faaliyetler tarafının iyi gitmesine rağmen yüksek borç miktarı ve bu borç ile işletme sermayesinin 

finanse edilmesi, özellikle finansman maliyetinin yüksek olduğu bu dönemde, net kara olumsuz etkisi 

önemli derecededir. Şirketin borç konusundaki stratejisi ve yönetimi bundan sonra ne olacaktır? En 

yakın zamanda net borcun sıfırlanması hedefi var mıdır? Bunun dışında işletme sermayesi yönetimi 

tarafı daha etkin ve daha kısa ticari alacak gün sayısı ile yapılabilir mi? 

Finansman maliyeti son dönemde -büyüklüğünden bağımsız- tüm şirketler için bilançoda önemli bir yük 

olmaya başladı. Şirketimiz de son dönemde bunun olumsuz etkilerine maruz kaldı. Faaliyetlerin aksamadan 

devam etmesi, piyasadaki rekabetçi kimliğimizi korumaya çalışmamız ve yoğun rekabet sebebiyle dış 

kaynak kullanımının payı ve dolayısıyla finansman maliyeti artış gösterdi. Düşük maliyetli alternatifler 

araştırılıp değerlendirilmekte, Şirket karlılığını artırarak finansman yükü azaltılmaya çalışılmaktadır. Çok 

kısa vadede net borcun sıfırlanması gerçekçi bir hedef olmamakla birlikte, önceliklerimizden birisi de 

soruda da belirtildiği üzere alacak tahsil süremizi mümkün olduğunca aşağı çekmek olacaktır. 


